
Dagsorden den 4.6.24. kl. 19-21.30  

Mødet holdes på Ny Møllevej  

 

Afbud fra; Ingen 

 

Referent; Janus 

 

1. Velkommen tilbage til Michael. 
a. Er nu tilbage med 3 timer om ugen, og i gang med arbejdsopgaver 

økonomi og overordnede områder. Til forskel fra Maj, hvor han var i 
praktik.  

 

2. Nyt fra bestyrelsen. 
a. Træ på Molevitten grund, naboerne vil gerne have den trimmet. Molevitten 

er indforstået med at træet trimmes mod naboerne, men må ikke fældes.  
b. Til info laves trafik og hastighedsmålinger på Ny møllevej. Målinger laves 

af kommunen for at data grundlag for en eventuel 
hastighedsbegrænsning på vejen.  

 

3. Nyt fra ledelsen; v/ Solveig 
a. Opfølgning på valg – reminder til forældre.  

 

Valget den 14.6. 

 

Ny Møllevej  Paletten Trekløveren 
Janus på valg 
Genopstiller 

Mille går ud. 
 
 

Marianne 
På valg genopstiller 
(vuggestuebarn fra marts) 

Skal Line ind som 
suppleant for Maria? 

Marianne på valg  
Genopstiller  
 

 

 Natalie 
På valg i 2026 
 

 

 Jakob  



På valg i 2026 
 Maria 

På valg i 2026 
 

 

Fra sidste møde; Følgende er valgt til suppleanter, forlods for en 2års periode 

 

- Carina Helstrup ((TRE og PAL)  

 

- Line Starche (Ny Møllevej) fortsætte som suppleant  

 

-  Emma (TRE og PAL) – Vil gerne ind i bestyrelsen.  

                Får Milles plads (!) blev nævnt som en mulighed sidst, men siden er  

Maria  flyttet og repræsentere PAL..... 

 

 

 

Valget starter den 13.6. da vi ikke kan forvente at alle forældre deltager den 14. Til 

sommerfesten. 

 

Hvordan reklamerer vi for valgteltet og hvem kan stå i valgteltet fra 14 – 15.30.?  Mille og 

Trine er i teltet.  

Bestyrelsen er til stede på pladsen og hjælper med at gøre opmærksom på valget.  

 

Mødes bestyrelsen samme dag? Nej – der konstitueres efter sommerferien, på første møde. 22 

August 2024 - Mødetid kl. 18:00 – Spisning – Sted: Trekløveren 

 

Vi skal have lavet en folder, hvori de opstillede præsentere sig selv, hvad de gerne vil bidrage 

med i bestyrelsesarbejdet mm.  

 

Økonomi 2023 og 24. 

Regnskabet for 2023 kommer til digital signatur hos bestyrelsen.  

Budgettet for 2024 ser i øjeblikket ud til at have et + på små 300.000 på driften, et lille 

underskud på løndelen. 

268.000 dkk modtaget i engangsbeløb fra kommunen, hvilket er det overskud der ses i 

øjeblikket.  

 

Den nedsatte arbejdsgruppe ifb. med renovering af NM 

Nedsat og indkaldt til møde d. 6 juni på Ny Møllevej. 

 

 

 

4. Orientering om den fremtidige ledelsesstruktur. v/ Michael. 

a. Fremadrettet én leder og to pædagogiske ledere.  



b. Processen er igangsat og italesat overfor personalet.  

c. Sparring med Ingrid (Østbyens børnehuse) vedr. Struktur.  

d. På grund af tre matrikler vil fordelingen være til én pædagogisk leder til 

børnehaverne og én til vuggestuen. 

e. Ideelt vil en pædagogisk leder være til stede på sin afdeling/er 3 dage om 

ugen. Ideelt for leder at være til stede én dag på hver afdeling om ugen. 

f. PK og PF bibeholdes i en vis udstrækning, for ikke at “bruge” alle timerne ved 

den nye pædagogiske leder til at erstatte PK og PF funktioner. 

g. Børnetimer for ledelsen skal afhjælpe vikar brug ved at dække ind ved ferie 

eller sygdom. Overordnede mål er 3 timer per leder pr. Uge. 

h. 150.000 Dkk overføres fra overskuddet 2024 til 2025 til ledelse.  

i. Inddeling af opgaver mellem ledere påbegyndes, der diskuteres om nogen 

opgaver skal være på tværs.  

 

 

5. Godkendelse af Molevittens skærmpolitik - hvis den er klar 😊 

a. Skærm politik laves ud fra dagtilbudsloven. Udarbejdes af Janus og Natalie.  

b. I skærm politikken beskrives også kommunikation til personale og forældre. 

 

6. Nyt fra husene. V/ Maria og Trine 

a. Ny Møllevej  

i. Snarligt møde vedr. Potentiel renovering 

ii. 4 pædagogmedhjælpere stoppet.  

iii. Galla succesfuldt afholdt for førskolen 

iv. Linda kommer tilbage mandag (10 juni på 20 timer) 

b. Paletten 

i. Sommerfuglene på 21 børn nu. 

ii. Pædagog tilbudt fast stilling og har takket ja.  

c. Trekløveren 

i. Snart to pædagoger på Barsel – Vikarerne er på plads 

ii. Ny Studerende på Bellis 

iii. OL og EM tema  

 

7. Hvem fra bestyrelsen har lyst til at komme og grille og skænke fadøl fredag den 

14.6. fra kl. 16.30?  Natalie, Mille, Janus. (Jakob og Maria kommer så længe som 

muligt)  

 

 
Evt. 

Ud på tur – Nordea – Har vi søgt? - Ja vi har søgt.  

Bestyrelsesmøde med skolen – sparket i gang igen. Janus tager fat Dorthe.  

 

 


